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DAGSORDEN REFERAT 
 min 

Pkt. 1. Elevrådet – deltager ikke 
Ad pkt. 1.:  

 
10 min 

Pkt. 2. Siden sidst 

Punktet er tænkt som et punkt, hvor 

medlemmerne kan komme med korte 

orienteringer om aktiviteter eller møder, man 

har deltaget i. 

 

Ad pkt. 2.:  

Arbejdstilsynet har været på besøg i SFO 

i går.  – Intet at bemærke - vi har fået 

grøn smiley. 

 

20 min 

Pkt. 3. Økonomi  
Orientering om: 

Resultat 2020. 

Hvordan ser det ud for 2021  

Ny tildelingsmodel fra 2022 – kommer i 

høring fra 26.1 –med lang høringsfrist til i 

marts. 

 

Ad pkt. 3.:   

Resultat 2020 

Børnehaven + på 128.000. Der er 

kommet en del børn flere i løbet af året 

end forventet. 

Skolen + på 166.000 – har fået 

refusioner og tilbagebetaling fra 

sygdomspuljen, der ikke var budgetteret 

med.  

Overordnet budget for 2021 fremlagt.  

Børnehaven: Som børnetallet ser ud for 

nu, bliver der et underskud på pga. 

lønudgiften. Der er tre børn skrevet op til 

småbørnsgruppen til efteråret – har ikke 

endelig accepteret tilbud. 

Skoledelen får pr. 1.8 ikke længere 

visiterede midler til enkelt elever – puljen 

af ”frie” midler i forvaltningen i forhold til 

”ny retning for inklusion” fordeles efter 



elevtal på skolerne. 21 budgettet hænger 

dog fint sammen. Evt. rådige midler på 

drift i 2021 foreslås brugt på indvendig 

vedligehold. 

Der arbejdes på ny tildelingsmodel fra 

1.1.22. Det foreslås, at der tildeles til 

drift som et gennemsnit af 2017,18 og 

19. Tildelingen løn og undervisning 

forenkles. Modellen kommer i høring pr. 

26.1.21 med høringssvars frist i marts. 

30 min 

Pkt. 4. Skoleårets planlægning 
Orientering om: 

Ny læreraftale – der arbejdes med aftale 

mellem Aabenraa Kommune og 

lærerforeningen. 

Bestyrelsens opgaver i forhold til skoleårets 

planlægning: 

Godkendelse af timefordeling, grundskema 

(mødet i februar) 

Beslutning om nedsættelse af 

undervisningstiden (mødet i februar) 

 

Ad pkt. 4.:   

Aabenraa Lærerkreds og Aabenraa 

Kommune arbejder på en lokalaftale med 

udgangspunkt i den centrale aftale fra 

2020. Aftalen forventet færdig senest 

1.2.21. Aftalen får evt. betydning for 

lærernes undervisnings- og forberedelses 

tid og lægger op til samarbejde mellem 

skoleleder og TR om planlægning og 

definition af opgaver for det kommende 

skoleår. 

Forslag til timefordeling, grundskema og 

nedsættelse af undervisning blev 

gennemgået og besluttes endeligt på 

mødet i februar. 

20 min 

Pkt. 5. Orientering fra universet – 
herunder Corona 
Orientering fra de forskellige afdelinger 

(småbørn, børnehave, SFO, skole) om 

pædagogiske og faglige fokuspunkter, 

kommende aktiviteter og indsatser og 

ændringer i børnetal. 

Orientering fra lederen om drifts- og 

ledelsesopgaver, nyt fra forvaltningerne, UVM 

mm.  

 

Ad pkt. 5.:   

Siden sidst har meget handlet om julen. 

Vi har lavet juledekorationer, bagt 

småkager, lavet julegaver mm. Anette 

kom ind og fortalte en julehistorie om 

Plet. Vi har selv lavet et krybbespil, som 

vi har sunget meget om. Præsten kom 

forbi med sit krybbespil og fortalte om 

juleevangeliet. Børnehaven lavede 

risengrød til os alle, så vi kunne smage 

Nissemad. Nissekonen og hendes 

hjælpere kom af afleverede godteposer. 

Skolebørnene bagte luciabrød til os. Vi 

har sunget rigtig mange julesange, og 



har lavet en sangbog til forældrene, med 

mange af de sange, vi har sunget/hørt 

med beskrivelser og fagter til. Vi har fået 

to store trapper til vores stuer. Børnene 

kravler både under dem og på dem. Når 

de står øverst, kan de se ud ad vinduerne 

og følge med i, hvad der sker.  Vi har 

også fået mange lækre ting ned til vores 

sal, som bare er blevet så flot. Bl.a et 

Wize-floor, som børnene har taget vældig 

godt imod. Nye motorikbomme og nogle 

trædeklodser, der kan sættes sammen. 

Alt sammen noget, vores børn kan få 

rigtig megen glæde af. Vi arbejder med 

at have positive vendinger på sproget 

overfor børnene. Vi forsøger at hjælpe 

hinanden med at holde fokus på dette.  

Og sluttelig har vi fortsat fokus på corona 

og de restriktioner, som følger med.  

Fra børnehaven. December er brugt på 

julehygge.  Sommerfuglene var med 

Susanne, hvor de læste historier og talte 

dagene til jul (på et lego-kalenderlys).  

De mellemste og yngste var sammen 

med Mona og Julie, hvor de hørte “Nisse 

Pok”, sang julesange og lavede juleyoga. 

Lige før jul holdt de juleafslutning, hvor 

de spiste risengrød og drak saftevand. I 

januar har de bl.a. været i salen, hvor de 

har prøvet de nye Wize-floor flere gange.  

De går stadig mange ture i nærområdet 

og snakker om der, vi møder på vores 

vej. De har øget fokus på sproglig 

opmærksomhed. De snakker om de 

opevelser, de har i børnehaven f.eks da 

de havde besøg af “vinduesmanden”, der 

skal bestille nye vinduer til børnehaven.  

I skolen handler meget om, at få løst 

opgaven med nødundervisning på den 

bedst mulige måde for eleverne. Mange 

ting fungerer rigtig godt – og vi justerer 



løbende i forhold til de udfordringer vi 

møder. Stor ros fra bestyrelsens 

forældrerepræsentanter til måden 

opgaven bliver løst på – og et par input 

til noget, der kan arbejdes med. 

Vi planlægger Bornholmerturen – og 

forholder os til om det er muligt at tage 

af sted, når vi nærmer os afrejse 

tidspunkt. 

Nabo klagen vedr. støj – MN orienterede 

om forløbet indtil nu. 

Vi registrerer fremmøde som normalt i 

hjemsendelsesperioden – forældre skal 

derfor fortsat give besked om sygdom og 

andet fravær. Det er ikke muligt at sætte 

skilt med tidspunkt for 

”personaleparkering” op ved 

parkeringspladsen. Det blev diskuteret, 

hvad der kan gøres for at forældre følger 

de retningslinjer for parkering, der er 

sendt ud. 

Den pædagogiske læreplan ligger på 

hjemmesiden og Maiken og Julie arbejder 

med en evaluering af arbejdet med 

lærerplanen som skal offentliggøres 

1.3.21. 

Bussen skal synes – og der skal laves for 

ca. 20.000. På kommende møde sættes 

bussen på som punkt, så vi kan forholde 

os til om vi forsat skal have en bus. 

Pkt. 6. Evt. 
 

Ad pkt. 6.:   

Spørgsmål vedr. ferieplanen – MN tjekker 

op på om der linkes til den på 

hjemmesiden. 

Det blev aftalt, hvem der skriver had til 

det kommende nummer af Genner Nyt. 

  

 Merete Neuschild/Pernille 



Edemann 

 

 


